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Rescat social, transparència i participació, 
prioritats del nou equip de govern

El reportatge

Sabies que... ?

La passió pel cinema ve de lluny a Sant Feliu

}Reproducció d’una postal del carrer de Josep Maria de Molina 
amb Laureà Miró els anys 1908-1909. A la dreta hi havia el Cine 
Moderno.

}Façana del Centre Parroquial 
vell, ubicat al carrer de Laureà 
Miró, on s’anuncia la pel·lícula 
“El ladrón de bicicletas”. 

Anys 1956-57
Fotògraf: desconegut
Arxiu Comarcal del Baix 
Llobregat. Fons Jaume Amigó 
Mata.

Rescat social, transparència i participació ciutadana. 
Aquestes són les prioritats per les que vetllarà l’equip de 
govern al llarg del mandat i sobre les quals ha introduït 
importants novetats a l’hora d’aprovar les ordenances 
fiscals i preparar el pressupost per al 2016. El nou 
govern d’esquerres, format per ICV-EUiA i PSC, enceta 
la nova etapa deixant palès que primer són les persones 
i que es treballarà perquè tinguin coberts els drets bàsics 

Regidories de barri. Calendari de visites

Les persones interessades a adreçar-se al regidor o 
regidora de barri podran fer-ho sense cita prèvia en els 
horaris i equipaments següents:

Mireia Aldana, regidora de Les Grases
Lloc: Aula Sant Feliu (ctra. Sànson, 74)
Data: 1r dimarts de mes, de 18 a 19 h

Lourdes Borrell, regidora de La Salut
Lloc: AVV La Salut – Centre Cívic Les Tovalloles (riera de la 
Salut, 7)
Data: 2n dijous de mes, de 19 a 20 h

M. Cinta Daudé, regidora de Can Maginàs
Lloc: AVV Can Maginàs (c/ Hospitalet, 25)
Data: 1r dimarts de mes, de 18 a 19 h

Manuel Leiva, regidor de Can Calders
Lloc: Centre Cívic Les Tovalloles (riera de la Salut, 7)
Data: 1r dimarts de mes, de 18 a 19 h

Margarita Llongueras, regidora de Roses Castellbell
Lloc: Centre Cívic Roses (c/ Tibidabo, s/n)
Data: 1r dilluns de mes, de 18 a 19 h

Manel Martínez, regidor de Can Nadal
Lloc: Can Ricart (pl. Lluís Companys, 1)
Data: 1r dimarts de mes, de 19 a 20 h

Javier Molina, regidor del Mas Lluí
Lloc: Centre Cívic Mas Lluí (c/ Estelí, 10-18)
Data: 2n dimecres de mes, de 18 a 19 h

Lídia Muñoz, regidora de Falguera
Lloc: Centre Polivalent Falguera (pl. Rafael Alberti, s/n)
Data: 1r dimarts de mes, de 18 a 19 h

(alimentació, habitatge i educació), alhora que es prioritzarà 
l’ocupació. D’aquí el contingut social tant de les ordenances 
com del pressupost.

Com a novetat s’ha posat en marxa un primer model de 
pressupostos participatius, que permetrà als veïns i veïnes 
decidir les obres de millora de l’espai públic que es faran 
l’estiu vinent. 

PLANXA · PINTURA · MECÀNICA

C/ Indústria, 6-8 
Pol. “El Pla” Sant Feliu de Llobregat 

Tel. 93 666 81 64 · recepcio@colbo.net

Imatge cedida per l’Arxiu Comarcal del Baix Llobregat. Col·lecció ciutadana 
d’imatges reproduïdes de Sant Feliu de Llobregat. Imatge cedida per Marc 
Rius Reverter.

El 1906 va començar a funcionar el Cine Moderno que es trobava 
on avui hi ha l’Hotel Centre i que va obrir amb discontinuïtat fins al 
1913. També al 1906 es va posar en marxa el Cine Santfeliuense, 
que era a la sala d’espectacles del Casino, tot i que no pertanyia 
a cap empresa cinematogràfica sinó a un particular. Uns anys 
després, el 1912, s’inaugurava el Cine Ibèria i a finals dels 60 ho feia 
el Cinema Guinart que va finalitzar les projeccions el 2004 per obrir 
un any després com CineBaix. Les multisales del Yelmo van arribar 
el 1997 i van tancar les portes 10 anys després.

} El Palau Falguera va acollir una de les assemblees obertes a la ciutadania on es va informar sobre la novetat de 
decidir les obres de l’estiu vinent i sobre el pressupost de 2016.

Transparència: informa’t bé de la gestió dels teus diners
La voluntat d’informar la ciutadania i ser transparents en 
la gestió agafa en aquesta nova etapa una dimensió més 
àmplia. Així, en el cas del pressupost municipal del 2016 
que s’aprovarà en el ple del 26 de novembre, l’equip de 
govern ha començat un mes abans a donar informació 
de les línies generals del pressupost a través d’actes 
informatius a diferents barris.

En aquestes sessions també es va anunciar un canvi 
important en el pressupost com és la possibilitat que 

els santfeliuencs i santfeliuenques puguin proposar 
i votar les obres de millora de l’espai urbà de l’any 
2016, actuacions que es coneixen com les obres d’estiu 
perquè s’executen habitualment entres els mesos de 
juliol i setembre. 

D’altra banda, el 10 de novembre es va presentar en 
audiència pública el projecte del pressupost del 2016, 
acte que es fa cada any prèviament al ple de la seva 
aprovació.

3

el
b

u
tl

le
tí

2

no
ve

m
b

re
 2

01
5



El reportatge

Crec que l’Ajuntament va molt 
tard en aquest tipus d’iniciatives, 
ja que és un òrgan del poble 
que s’hauria d’organitzar tenint 
en compte la participació de la 
ciutadania. Tot i això, penso que 
de moment els 400.000 € de la 
partida són una minúcia. De 
tota manera, estic content que 
almenys es comenci a fer aquest 
tipus d’iniciatives, encara que la 
difusió ha estat escassa

“Como experiencia piloto es 
un pequeño avance en esta 
dirección. De cara a un futuro 
este avance ha de ser cualitativo 
y cuantitativo”

Crec que en un futur la 
democràcia representativa 
s’anirà transformant en una altra 
de participativa o directa. El 
canvi pot ser més o menys lent, 
però és segur. I els petits gestos 
com aquest serveixen per anar 
experimentant i obrint nous 
camins. Per a mi el valor està en la 
proposta que se’ns fa, de decisió 
ciutadana i col·lectiva, més que en 
la quantia dels diners. 

Esther Hachuel 
Fernández
Veïna del barri de
Roses Castellbell

Gerard
Moreno Puertas
President de l’AVV del 
Barri de La Salut

Francisco
Romero Moreno
President de
l’AVV Falguera

El rebut de l’IBI es 
congela al 2016

2 de cada 5 euros que gestiona l’Ajuntament vénen 
de l’IBI. És l’ingrés més important que té l’Ajuntament 
i també el més polèmic. És també el més solidari: la 
contribució de tota la ciutadania al funcionament de la 
ciutat.

Important perquè és la base que finança el conjunt dels 
serveis municipals, des de les escoles bressol fins a la 
recollida de residus, el manteniment o la jardineria. És la 
base de les despeses del dia a dia, ja que les inversions 
no es financen amb l’IBI, contra el que algunes persones 
afirmen. 

Polèmic perquè alguns grups municipals es queixen 
que el rebut de l’IBI a Sant Feliu és massa alt. Més enllà 
d’opinions subjectives, això només es podria afirmar 
objectivament si el rebut mitjà de l’IBI a Sant Feliu fos alt 
comparant amb municipis similars al nostre. Fetes les 
comparacions, això no passa: estem en la franja mitjana 
tirant a baixa. 

Som conscients que hi ha famílies amb el contrasentit 
d’ajudar-los a pagar gas, llum o aigua i que no poden 
pagar l’IBI. Per primer cop, facilitarem ajuts de fins al 
50% per evitar aquest contrasentit. La solidaritat de tota 
la ciutadania, com deia al principi, s’ha d’ajustar també 
als efectes en moltes famílies d’una crisi cada dia més 
llarga i injusta.

Jordi San José
L’alcalde

Digues la teva...

} L’aplicació de la tarifació social a les escoles bressol continuarà 
vigent l’exercici del 2016.

Rescat social:
protegir les persones 
més desfavorides

Impostos, taxes i preus 
públics es congelen

Participació: el veïnat 
podrà decidir les obres 
de l’estiu vinent

Principals ajuts i/o bonificacions per al 2016

En l’elaboració de les ordenances i del pressupost s’han 
prioritzat i ampliat mesures perquè a Sant Feliu es tinguin 
coberts els drets bàsics a l’alimentació, l’educació, i 
l’habitatge. Es contemplen ajuts i/o bonificacions en els 
impostos i taxes per garantir l’accés a serveis municipals, 
com el Complex o les escoles bressol. El pressupost que 
properament s’aprovarà inclourà una partida de 500.000 
€ per a ajuts d’emergència social (pagament de serveis 
bàsics, com l’aigua, la llum o el gas, entre altres) a més de 
línies d’ajuts per fomentar l’ocupació. 

IBI:
• Ampliació de 3 a 5 anys de les bonificacions per a 

habitatges de protecció oficial.
• Bonificacions per a famílies nombroses.
• Bonificacions del 30% en l’IBI durant tres exercicis als 

habitatges que incorporin energies renovables.
• Ajuts de fins al 50% en el rebut de l’IBI, en funció del 

nivell d’ingressos.
• Possibilitat de fer el pagament de l’IBI fraccionat per 

mesos.

Habitatge:
• Subvencions a propietaris d’habitatges que posin el 

seu pis a la Borsa de lloguer social.

Vehicles:
• Estan exempts de l’impost els vehicles per a persones 

amb mobilitat reduïda i els matriculats a nom de 
persones amb discapacitat.

• Els vehicles ecològics tenen una bonificació del 75%.
• No hauran de pagar l’impost els vehicles històrics ni 

els que tenen més de 25 anys. 

Plusvàlues:
• No s’haurà de pagar en les transmissions de béns 

immobles entre cònjuges o a favor dels fills, com a 
conseqüència del compliment de sentències en casos 
de nul·litat, separació o divorci.

La congelació, en alguns casos la baixada d’alguns imports, 
així com la desaparició d’alguna taxa són els criteris que han 
marcat la definició de les ordenances fiscals d’impostos i 
les taxes i els preus públics dels serveis municipals per 
al 2016. Els diferents conceptes es van aprovar de forma 
provisional en el ple municipal d’octubre, amb els vots a 
favor de l’equip de govern i Junts per Sant Feliu, l’abstenció 
d’ERC i CDC i els vots en contra de Ciutadans, Veïns per 
Sant Feliu i PP. 

• El 2016 l’IBI es congela i els rebuts tindran el mateix 
import que el 2015.

• Casaments gratuïts a l’Ajuntament. 

• Supressió de la taxa per la tinença d’animals de 
companyia. Tot i l’eliminació de la taxa, és obligatori que 
les persones propietàries d’animals de companyia facin la 
inscripció de l’animal al registre i l’identifiquin amb un xip.

La ciutadania opinarà i decidirà per primera vegada quines 
obres es faran l’estiu del 2016 en el marc del Pla de Millora 
de l’Espai Urbà, projecte que té assignada una partida 
econòmica de 400.000 euros (100.000 € més que l’any 
passat). En el pla s’inclouen actuacions relacionades amb 
la supressió de barreres arquitectòniques, reparació de 
voreres i paviments malmesos o millores en el mobiliari 
urbà.

Aquesta és la primera vegada que l’Ajuntament convida 
la ciutadania a participar i decidir en què invertir una part 
dels diners del pressupost municipal i en quines obres. 
L’objectiu és que els veïns i veïnes majors de 16 anys tinguin 
l’oportunitat d’expressar la seva opinió i alhora s’impliquin 
directament en la gestió i manteniment de la ciutat. 

Després de les assembles informatives que es van fer a 
finals d’octubre i primers de novembre per donar a conèixer 
la iniciativa, els dies 16, 17 i 18 de novembre es faran 
diferents tallers participatius on es podran plantejar les 
propostes de manera individual. 

Tallers participatius de recollida de propostes:
• 16 de novembre, al Centre Cívic de les Tovalloles
• 17 de novembre, al Palau Falguera
• 18 de novembre , al Centre Cívic Mas Lluí

A partir del 16 de novembre i fins al 4 de desembre es 
podran fer aportacions en línia al web http://participacio.
santfeliu.cat. 

Posteriorment, una comissió de treball valorarà les 
propostes i finalment se sotmetran a votació. El 16 de gener 
de 2016 tindrà lloc a la Sala Ibèria un acte de presentació de 
les propostes finals i s’iniciarà el període de votació que es 
podrà fer presencialment o per Internet fins al 30 de gener 
de 2016.

“S’ha prioritzat la congelació en les orde-
nances, taxes i preus públics per tal que 
els veïns i veïnes paguin al 2016 exacta-
ment la mateixa quantitat de diners que al 
2015 pels mateixos conceptes”. 

Josep Maria Rañé
Regidor d’Hisenda

• Estan exempts els propietaris que lliuren el seu pis en 
dació en pagament.

• Bonificacions del 95% de l’impost en habitatge 
habitual en cas de mort del cònjuge.

Construccions i obres:
• Bonificacions del 25% en la venda i del 50% en el 

lloguer dels habitatges de protecció oficial.
• Bonificació del 95% en els habitatges vells que 

incorporin elements d’eficiència energètica.

Ajuts a famílies:
• En casals d’estiu, sortides escolars, llibres, menjadors 

escolars, lloguer, serveis d’atenció domiciliària i 
menjador social.

Ajuts i preus reduïts en serveis municipals:
• Tarifació social a les escoles bressol municipals i a 

l’Escola Municipal de Música.
• Preus reduïts per a persones aturades al Complex, 

espectacles, carnet blau, etc.
• Subvencions a empreses per a la contractació de 

treballadors/ores del municipi i per a l’obertura 
d’empreses i comerços.

• Es simplifiquen els tràmits i es redueixen les taxes per 
l’obertura d’una nova activitat.

5

el
b

u
tl

le
tí

4

no
ve

m
b

re
 2

01
5



EquipamentsSolidaritat
Sant Feliu, ciutat acollidora La Plaça inicia una

nova etapa amb les 
instal·lacions reformades

} Xerrada d’intercanvi d’experiències amb personal de Creu Roja.

L’Ajuntament, el Consell Solidari, la Creu Roja i les entitats 
solidàries de la ciutat han unit esforços per impulsar accions 
d’ajuda a les persones refugiades de la guerra civil a Síria i 
d’altres conflictes armats de la Mediterrània. 

En un primer moment, des del pressupost d’emergència del 
Programa de Solidaritat i Cooperació s’ha fet una aportació 
de 6000 euros als comptes del Fons Català de Cooperació. 
Aquests recursos el Fons els transferirà a les entitats que 
estan treballant a la zona per atendre les necessitats de les 
persones que es troben a les rutes de fugida.

La segona acció ha estat crear un espai web, “Sant Feliu, 
ciutat acollidora”, on la ciutadania pot trobar informació 
actualitzada de la situació a la zona de conflicte, ja que la 
pàgina té enllaços amb la premsa i amb les agències d’ajuda 
humanitària que treballen a la zona. A més, a l’apartat “Com 
puc col·laborar” totes les persones que vulguin ajudar 
en l’atenció als refugiats poden deixar les seves dades. 
Actualment l’Ajuntament està elaborant un cens amb tots 
els oferiments i això permetrà tenir preparat tot el dispositiu 
d’acollida per quan arribin els refugiats.

La tercera acció ha estat crear la Taula de Suport a la Població 
Refugiada i s’ha engegat una campanya de recollida de 
diners per garantir les necessitats bàsiques (alimentació, 
salut i higiene) durant les rutes de fugida de les persones 
refugiades. La campanya consisteix en la venda de vals per a 
l’adquisició de kits d’emergència, que es venen als diferents 
esdeveniments que es fan a la ciutat (Festa anual d’Asprodis, 
Festa de Tardor, la Sansi, etc). Així mateix, el dissabte 14 de 
novembre se celebrarà un festival per recaptar fons en què 
hi participen entitats culturals i AMPA de la ciutat. A més, 
les entitats que formen part de la taula de suport fan venda 
de tiquets. Totes les aportacions s’ingressen directament al 
compte de Creu Roja. 

El Mercat Municipal ha tornat a obrir les portes el dijous 12 
de novembre després de la remodelació de l’edifici que va 
suposar el tancament de l’espai des de finals de juny. La 
Plaça, sobrenom amb què s’anomena l’equipament, inicia 
una nova etapa amb unes instal·lacions més espaioses, 
funcionals i accessibles, amb horaris ampliats i nous serveis 
per donar resposta a les necessitats comercials del segle 
XXI.

Les obres han suposat la reducció del nombre de parades 
per fer-les més grans i per habilitar un espai de logística a la 
part posterior de cadascuna. En total, hi ha deu parades que 
oferiran tota mena de productes frescos i de qualitat: peix, 
carn, fruites i verdures, llegums i pesca salada. A més, hi 
haurà també un bar. 

Nous accessos i més accessible
 
Els treballs de millora han inclòs l’eliminació de barreres 
arquitectòniques. Alhora, s’han canviat els accessos. Així, 
la porta d’accés principal és pel carrer de Falguera que ha 
esdevingut una façana oberta amb dues parades que donen 
a l’exterior. Aquest nou accés substitueix l’antiga entrada pel 
carrer de Josep Maria de Molina. D’altra banda, es manté 
l’entrada pel carrer de Pou de Sant Pere.  

La quarta acció que s’està desenvolupant des de l’inici 
de la campanya és la sensibilització mitjançant xerrades, 
debats i intercanvi d’experiències. A partir d’aquí han sortit 
més demandes, com ara la del CAU i les dels centres 
de secundària. L’Ajuntament també està organitzant, 
conjuntament amb la USLA, les VII Jornades dels drets 
humans a la ciutat, “La ciutat i el dret d’asil”.

La plaça de Catalunya, 
nous usos de l’espai i 
nova vialitat

El parc del Llobregat, 
zona d’oci i descans

El mes d’octubre passat va entrar en funcionament la nova 
configuració de la plaça de Catalunya, que ha permès 
convertir els 4.000 m2 de la plaça en un nou espai de 
trobada per a la ciutadania on els vianants tenen prioritat 
per sobre dels vehicles. La reforma ha permès pacificar 
el trànsit i millorar la seguretat de la ciutadania, ja que és 
una zona on hi ha força mobilitat de vianants. El projecte 
de reforma de la plaça ha comptat amb la participació dels 
veïns i veïnes, així com de les escoles Nadal i Verge de la 
Salut.

El parc del Llobregat, un gran pulmó verd ubicat al barri 
de Falguera, ha incorporat des del mes de novembre 
passat nous espais de joc per potenciar el parc com a 
zona d’oci i descans. A proposta del Consell d’Infants s’ha 
creat una àrea esportiva amb espais per jugar a futbol i 
bàsquet. Un altre dels suggeriments que s’ha fet realitat 
han estat el pont tirolès, un espai d’expressió musical on 
es poden tocar diferents instruments, un mur de pissarra 
per dibuixar i un escenari. La remodelació ha suposat 
també la millora dels camins i les infraestructures, de cara 
a gestionar properament l’enllumenat i el reg del parc de 
forma intel·ligent.

“Som una ciutat acollidora des de la guer-
ra de Bòsnia, o sigui, que tenim expe-
riència i els dispositius necessaris per 
poder ajudar. Des de l’Ajuntament i des 
del Fons Català de Cooperació, on formo 
part de l’executiva, seguirem treballant 
per l’acollida, la cohesió i la integració de 
les persones”.

Lourdes Borrell
Regidora de Solidaritat

Més serveis
 
Per facilitar les compres, el Mercat ofereix a la clientela la 
possibilitat de fer comandes per whatsapp i en línia, amb 
servei de repartiment a domicili. A més, el Mercat disposa de 
pàgina a Facebook per informar la clientela.

El Mercat, que té més de 131 anys de trajectòria, ha mantingut 
la imatge original i ha conservat la cúpula, en tractar-se d’un 
element singular i de valor arquitectònic històric. Les obres 
de la façana quedaran totalment finalitzades abans de la 
campanya de Nadal.

Més informació: www.santfeliu.cat/ciutatacollidora
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Educació

En el ple de setembre es va aprovar per unanimitat una 
moció d’ICV-EUiA, PSC, ERC, C’s, CC Veïns, PP i Junts per 
Sant Feliu de rebuig a l’anunci del Departament de Salut de 
la Generalitat de reduir 10 places de personal sanitari i no 
sanitari a les àrees bàsiques de salut de Sant Feliu i de la 
zona sanitària a què pertany. 

Els grups municipals consideren inadmissible la supressió de 
personal i exigeixen a Salut que es cobreixin les jubilacions i 
baixes i que es recuperi la qualitat dels serveis als ambulatoris i 
hospitals públics comarcals sense sobrecarregar el personal, 
que actualment està desbordat, ni desviar pacients a centres 
que no són de titularitat pública.

Participació: 80,81%
(26.849 persones)
Més informació:
www.santfeliu.cat/eleccions

L ’ e s c o l a r i t z a c i ó 
obligatòria (infantil, 
primària i secundària) 
ha omplert les aules 
dels centres públics 
i concertats de Sant 
Feliu amb 6.427 
alumnes, pràcticament 
els mateixos que 
en el curs anterior. 
Seguint la tendència 
de natalitat, el nombre 
d’alumnes de parvulari 
i primària s’ha reduït 
en 73 alumnes, mentre 

que augmenten els estudiants de secundària en 69 nois i 
noies. Pel que fa a Batxillerat, entre els centres públics i els 
concertats hi ha 553 alumnes, mentre que en el curs anterior 
n’hi havia 594. Els cicles formatius, en canvi, experimenten un 
creixement i passen dels 279 alumnes als 324.

D’altra banda, a les escoles bressol municipals s’han cobert 
les 395 places que s’oferien per a infants d’entre 0 i 3 anys. A 
més, les escoles bressol privades acullen 160 nens i nenes.
Quant a l’Escola Municipal de Música, hi ha matriculats 426 
alumnes, xifra que pot variar al llarg dels mesos ja que la 
matrícula és oberta durant tot el curs.

Els valors, a la conferència inaugural 
del curs
Joan Antoni Melé, promotor de la Banca Ètica i formador 
en valors, va fer el 10 de setembre la conferència inaugural 

L’Ajuntament rebutja les noves 
retallades en ambulatoris i 
hospitals

Resultats de les eleccions
al Parlament de Catalunya 

El curs s’inicia amb normalitat i amb la 
reivindicació de més beques menjador 

Ciutat

Junts pel Sí
26,71%; 7.079 vots

C’s
24,06%; 6.377 vots 

PSC
17,04%; 4.515 vots

Catalunya Sí que es Pot
12,66%; 3.355 vots

PP
8,55%; 2.265vots

CUP
6,62%; 1.755 vots

Unió CAT
2,37%; 627 vots

PACMA
1% ; 260 vots

Recortes Cero-Els Verds
1%; 140 vots 

El Ple       
JULIOL 2015
Compte general del pressupost del 2014. Aprovat amb els 
vots d’ICV-EUiA, PSC i CDC, l’abstenció d’ERC i JSF i el vot en 
contra de C’s, PP i CCVSF. 
Moció d’ICV-EUiA, ERC, CDC i JSF de suport al Correllen-
gua 2015. Aprovada amb el vot a favor del PSC i els vots en 
contra de C’s i PP.  
Moció sobre les campanes de la Catedral de Sant Llorenç. 
Aprovada per ICV-EUiA, PSC, CCVSF, C’s i JSF, i el vot en contra 
d’ERC, CiU i PP. 
Moció amb motiu dels 70 anys de la destrucció d’Hiroshima 
i Nagasaki. Aprovada per unanimitat. 
Constitució del grup municipal de Convergència Democrà-
tica de Catalunya (CDC).
Aportació extraordinària a la Creu Roja per als afectats del 
terratrèmol del Nepal. Aprovada per unanimitat.
Conveni amb la Generalitat per a la continuïtat del Pla Edu-
catiu d’Entorn durant els propers quatre cursos escolars. 
Aprovat per unanimitat.

SETEMBRE 2015
Moció per la inclusió del soterrament als Pressupostos 
Generals de l’Estat del 2016. Aprovada per unanimitat.
Moció de CDC per canviar d’ubicació la nova parada de 
taxis de la plaça de l’Estació. No aprovada pels vots en contra 
de PP, ERC, PSC i ICV-EUiA, l’abstenció de C’s i els vots a favor 
de JSF i CCVSF.
Moció de suport a l’acollida de població refugiada víctima 
dels conflictes armats a la Mediterrània. Aprovada per una-
nimitat.
Moció de suport als treballadors i treballadores d’Inovyn-
Solvay a Martorell. Aprovada per unanimitat.
Moció del PP de rebuig a la politització de la justícia vene-
çolana. No aprovada pels vots en contra d’ICV-EUiA, PSC, ERC 
i C’s, l’abstenció de CCVSF i els vots a favor de CDC i JSF.
Moció d’ERC i CDC de suport al president Mas i les conse-
lleres Joana Ortega i Irene Rigau amb motiu de la imputació 
pel 9N. Aprovada amb els vots a favor d’ICV-EUiA i JSF i els vots 
en contra de C’s, PSC i PP. Els regidors de CCVSF van votar per 
separat: un a favor i l’altre en contra.
Festes locals per a l’any 2016 (11 d’abril i l’11 d’octubre). 
Aprovades amb el vot en contra de CDC. 
Aportació al Consorci de Normalització Lingüística per a 
l’exercici 2015. Aprovada amb els vots en contra de C’s i PP. 
Aportació extraordinària al Fons Català de Cooperació per 
a l’emergència dels refugiats del sud de la Mediterrània. 

del curs escolar a l’Auditori del Palau Falguera, en què 
va subratllar la importància d’ensenyaments com les 
humanitats, la poesia, la música i la literatura, en tant que 
són matèries que reforcen els valors dels alumnes i “ens fan 
ser humans i lliures”. 

S’exigeixen més beques menjador a 
la Generalitat
En el ple d’octubre es va aprovar per unanimitat una moció 
per exigir a la Generalitat que garanteixi els ajuts de menjador 
i revisi els criteris econòmics i socials d’atorgament de les 
beques per tal de cobrir tots els infants en situacions de 
vulnerabilitat. A Sant Feliu, aquest curs 2015-2016 s’han 
presentat 411 sol·licituds de beques menjador al Consell 
Comarcal, de les quals s’han aprovat 216. Respecte el curs 
anterior, les beques atorgades s’han reduït en un 10%. 
L’Ajuntament complementarà 30 de les beques atorgades i 
en concedirà 16 de noves amb recursos propis.

 “Els menjadors escolars són, en molts 
casos, l’únic espai on infants que es tro-
ben en alguna situació de vulnerabilitat 
per raons econòmiques o socials tenen 
una òptima alimentació. Les beques 
menjador són l’instrument que garanteix 
la igualtat en l‘accés als menjadors esco-
lars”.

Mireia Aldana
Regidora d’educació

Aprovada per unanimitat.
Dies addicionals d’obertura dels establiments comercials 
al 2016 (8 de maig i 4 de desembre). Aprovat amb l’abstenció 
de C’s.
CCVSF i C’s anuncien que s’abstindran durant el mandat en 
les votacions dels temes que no tinguin a veure directament 
amb la ciutat.

OCTUBRE 2015
Aprovació provisional de les ordenances fiscals d’impostos 
i taxes i dels preus públics per al 2016. Aprovades amb els 
vots a favor d’ICV-EUiA, PSC i JSF, l’abstenció d’ERC i CDC i els 
vots en contra de C’s, VSF i PP.
Moció sobre les beques dels menjadors escolars. Aprovada 
per unanimitat.
Moció d’adhesió al projecte de Ciutats Defensores dels 
drets humans. Aprovada per unanimitat.
Moció en defensa de les inversions al sector de l’automòbil 
de la comarca. Aprovada per unanimitat.
Moció de suport a l’activitat industrial de la planta Valeo de 
Martorelles. Aprovada per unanimitat.
Moció de suport a les víctimes de la talidomida. Aprovada 
per unanimitat.
Moció d’ICV-EUiA per a la retirada de les acusacions par-
ticulars de la Generalitat contra els vaguistes acusats del 
29M de l’any 2012. Aprovada amb els vots a favor de PSC, l’abs-
tenció de C’s, CDC i JSF i el vot en contra del PP.
Moció de C’s per implementar el sistema de detecció d’ex-
crements de gossos mitjançant l’ADN. Rebutjada amb els 
vots en contra d’ICV-EUiA, PSC, JSF i VSF; l’abstenció d’ERC, 
CDC i PP.
Moció d’UGT de suport a la creació de la prestació “garan-
tia+55”. Aprovada amb el vot en contra de C’s.
Moció d’ERC, ICV-EUiA, PSC i CDC sobre els atacs del 
Govern de l’Estat a la normativa catalana sobre pobresa 
energètica. Aprovada amb el vot en contra del PP.
Moció d’ICV-EUiA, PSC, ERC i C’s de rebuig a l’acord comer-
cial “D’Associació Transatlàntica per al Comerç i la Inver-
sió” entre la UE i els EEUU. Aprovada aprovar amb l’abstenció 
de CDC i el vot en contra del PP. 
Moció d’ERC, ICV-EUiA, PSC, CDC, C’s i JSF amb motiu del 
75è aniversari de l’assassinat del president Lluís Companys. 
Aprovada amb el vot en contra del PP.
Aprovació definitiva del reglament d’organització i funci-
onament de La Plaça, el Mercat Municipal de Sant Feliu. 
Aprovat amb el vot en contra d’ERC i l’abstenció de JSF i VSF. 9
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Cultura
Intensa activitat cultural durant la tardor
Als mesos d’octubre i novembre es produeix una gran activitat cultural a Sant Feliu gràcies a la celebració de dos 
esdeveniments molt especials, la Setmana del Patrimoni i el cicle Tardor al Palau. L’objectiu és donar a conèixer els 
elements patrimonials de la ciutat i difondre la riquesa dels productes de tardor. 

La industrialització, eix central de la
II Setmana del Patrimoni 

Sant Feliu ha celebrat del 22 d’octubre a l’1 de novembre la 
II Setmana del Patrimoni. Sota el títol “El Sant Feliu de les 
Xemeneies”, s’han presentat diferents activitats al voltant 
del procés d’industrialització de finals del segle XIX i inicis 
del XX. El programa ha inclòs exposicions, un concurs de 
fotografia, xerrades i itineraris per descobrir un moment 
històric de canvis molt importants per a la ciutat. També 
s’han realitzat propostes educatives per tal de fer arribar el 
patrimoni a les escoles de la ciutat.
  
La iniciativa, coordinada per l’entitat Arrels Locals, ha 
comptat amb la participació de diferents entitats culturals 
de la ciutat que han proposat la vintena d’activitats de la 
Setmana. L’Ajuntament i l’Arxiu Comarcal han estat un any 
més al capdavant de la proposta amb la voluntat d’enriquir la 
realitat cultural del territori.

Quarta edició de Tardor al Palau

El Palau Falguera s’omplirà del 13 al 15 de novembre dels 
colors, les aromes i les textures pròpies de la tardor amb 
motiu de la celebració de la quarta edició de Tardor al Palau. 
Sota aquest nom s’organitzaran diferents activitats al voltant 
del món de les roses, els bolets, els productes de l’horta i 
l’art. Hi haurà exposicions, tallers, venda de productes de 
pagès a càrrec de pagesos locals, així com una fira d’art on 
es podran veure i comprar les obres d’artistes vinculats al 
territori. A més, per primera vegada hi ha una fira d’antiquaris 
i brocanters, així com tallers i activitats per a tota la família. 
L’objectiu és oferir, des d’un espai tan emblemàtic com el 
Palau Falguera, activitats per a tots els públics per difondre la 
riquesa dels productes de tardor en un ambient festiu.

Les activitats de Tardor al Palau estan impulsades per 
l’Associació Amics de les Roses de Sant Feliu i l’Agrupació de 
Recerca i Estudis de Sant Feliu (ARES), amb la col·laboració 
dels pagesos locals, FirArt, Brocantic Fires d’Antiguitats, 
Kaleidoscopi, Col·lectiu d’artesans Somiatruites i 
l’Ajuntament.
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Festa de Tardor 2015 Totes les fotografies a:          www.flickr.com/ajsantfeliu         www.facebook.com/ajsantfeliuNo us perdeu el vídeo de la Festa:

01 Roser Rius, qui va rebre el Mocador d’Honor de la 
Festa de Tardor, acompanyada de l’alcalde i el regidor 
de Cultura.

02 Les titelles van representar el conte del drac de Sant 
Feliu, on el cavaller Guillem i la princesa Violant de Bar 
són els protagonistes.

03 Protegits amb ulleres i barrets, els més petits van 
gaudir del correfoc infantil.

04 La bicicletada popular va estrenar nou recorregut per 
la zona del riu.

05 La cercavila de bastoners va fer vibrar el públic per 
places i carrers.

06 Els quadres flamencs de la Peña Luis de Córdoba van 
tornar a sorprendre amb el seu art.

07 El Casal de la Gent Gran, ple de gom a gom pel concert 
de la Banda Simfònica Ciutat de les Roses.  

08 L’encesa del campanar va omplir de fum i foc la plaça 
de la Vila abans de l’inici del correfoc.

09 El III Concert Sant Feliu Sona va fer pujar a l’escenari 
Sidonie, Rombo, Mostaza Gálvez, Mai i Mama Pinya 
DJ’s.

10 Els Castellers de Sant Feliu van fer una bona actuació 
en la Diada de Sant Rarimi. 

11 La XII Mostra Internacional de Folklore va posar 
l’accent en les danses tradicionals. 

12 Cotxes i motos antigues van atraure la mirada de petits 
i grans als jardins del Palau Falguera.

13 El ritme de les colles de tabalers va contagiar un any 
més a petits i grans. 

14 Els gegants Guillem i Violant de Bar i el Drac van 
celebrar els 30 anys durant la cercavila de colles.

15 La nit de foc dels Diables de la Salut va esdevenir un 
sentit homenatge en record d’Adrià Gor, membre de la 
colla.

13
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Mor Jaume Roy, exregidor de l’Ajuntament

Jaume Roy Menal, que va ser regidor a l’Ajuntament de Sant 
Feliu per Iniciativa per Catalunya del juny de 1987 a l’abril de 
1989, va morir el 26 de setembre a l’edat de 61 anys. Metge 
de professió, va ser membre de la Comissió Informativa de 
Sanitat i Serveis.

Celebració del Dia de la Policia Local 

Amb motiu de la festivitat de Sant Rafael, patró de la Policia 
Local, els agents d’aquest cos de seguretat van organitzar 
diferents activitats commemoratives els dies 2 i 4 d’octubre. 
Es va fer un homenatge als agents locals amb 25 anys de 
servei i altres actes oberts a la ciutadania com una exhibició 
de defensa personal. A més, els agents van deixar pujar els 
infants a motocicletes i cotxes patrulla. La Policia també va 
convocar una nova edició del concurs de dibuix “Escola i 
seguretat viària”.

El “Comerç al carrer!” va omplir la plaça de 
la Vila

Al voltant d’uns 40 comerços de la ciutat van omplir la 
plaça de la Vila el 4 d’octubre per oferir una selecció dels 
seus productes a bon preu. Els comerços participants en 
l’activitat estan adherits al DeBotigues, marca del Consorci 
de Comerç de Sant Feliu, i com en edicions anteriors l’oferta 
de productes va incloure moda, sabates, complements, 
decoració, regals, alimentació, òptica o flors, entre altres.

Iberital estrena fàbrica al polígon del Pla

Iberital, empresa dedicada a la producció de màquines de 
cafè per al sector de l’hostaleria, ha obert una nova nau de 
prop de 7.000 m2 de superfície al polígon industrial del Pla, 
en la confluència entre el carrer de Laureà Miró i la carretera 
de la Sànson. L’edifici s’ha construït a la parcel·la on hi havia 
antigament el centre de bricolatge Habitacle. De fet, Iberital 
ja tenia seu al carrer de l’Agricultura, on té unes instal·lacions 
de menor dimensió que manté en actiu. 

Caminada popular contra el càncer de 
mama 

Unes 600 persones van participar el 18 d’octubre en la 
caminada popular solidària organitzada amb motiu del 
Dia Internacional contra el Càncer de Mama. Sota el títol 
“Valentes contra el càncer de mama”, la marxa va incloure 
un recorregut de 5 quilòmetres per la llera del riu Llobregat. 

David Carrasco guanya el concurs Yuzz 
2015 i s’obre la convocatòria de 2016 

David Carrasco, un jove santfeliuenc de 29 anys, ha estat el 
guanyador del concurs Yuzz Sant Feliu 2015 amb el projecte 
‘Ticket App’, una aplicació que permet gestionar els tiquets 
de compra en format digital. El segon premi ha estat per a 
David Pinazo i Natalia García, per ‘Mundoikos’, i el tercer 
per a Cristina Cañadas i Estefanía Reina, per ‘Kakúaa Way’. 
L’edició del 2015 a Sant Feliu ha permès engegar 9 projectes 
innovadors en l’àmbit de les noves tecnologies i formar una 
vintena de joves. La convocatòria del IV Yuzz Sant Feliu ja és 
oberta. Més informació: www.yuzz.org 

L’empresa local Compartia obté el Segell 
PYME Innovadora 

El Ministeri d’Economia i Competivitat ha atorgat el Segell 
PYME Innovadora a l’empresa santfeliuenca Compartia, 
dedicada al disseny de dinàmiques de joc  per millorar 
la gestió i la difusió de la informació i el coneixement, tot 
afavorint la participació dels usuaris en entorns digitals i 
premiant-los. En concret, el guardó és un reconeixement als 
projectes Badge Culture i Citeum. 

12a passejada amb bicicleta per la Setmana 
de la Mobilitat  

La 12a Passejada amb Bicicleta del Baix Llobregat, celebrada 
el 18 d’octubre en el marc de la Setmana de la Mobilitat 
Sostenible i Segura, va aplegar uns 500 participants que 
van recórrer els set municipis del Baix Llobregat adherits a 
la iniciativa. La pedalada, de 17,5 quilòmetres, va finalitzar al 
parc de Torreblanca, on es va fer una festa i es van sortejar 
regals entre els participants.

Asprodis celebra la seva festa anual 

El 3 d’octubre la plaça Francesc Macià va acollir la festa 
anual de l’Associació pro-Disminuïts de Sant Feliu, Asprodis. 
El programa d’activitats va incloure diferents propostes com 
ara sevillanes amb el grup d’Asprodis i amb el grup local 
Tacón y baile, una actuació a càrrec del grup Pocket’s, la 
participació dels Diables de La Salut i l’actuació musical del 
grup de Combo de l’Aula de Música i Teatre. Asprodis és 
una entitat fundada l’any 1982 que es dedica a la integració 
educativa, social i laboral de les persones amb discapacitat 
intel·lectual. 

Actualitat

Tribuna oberta
Envieu-nos les vostres cartes per correu electrònic a comunicacio@santfeliu.
cat o per correu postal a l’Ajuntament (pl. Vila, 1). Els textos han de tenir una 
extensió màxima de 15 línies o 1.000 caràcters (espais inclosos). Indiqueu 
el vostre nom i cognoms, adreça, telèfon i DNI. Les cartes es publicaran per 
rigorós ordre d’arribada.

Del 20 al 25 de novembre es duran a terme les Jornades de 
Tardor de la Dona amb l’objectiu de sensibilitzar la població 
sobre la violència de gènere. El programa d’activitats inclou 
la III Marxa contra la violència masclista del Baix Llobregat, 
xerrades, un concert o el lliurament dels premis del XXI 
Concurs de Relats Breus Joana Raspall. Totes elles per 
sensibilitzar la ciutadania contra la violència vers les dones.

D’altra banda, hi haurà activitats especials amb motiu del Dia 
Internacional contra la Violència vers les Dones, el dimecres 
25 de novembre, quan es llegirà a la plaça de la Vila el 
Manifest contra la violència vers les dones.

El 20 de novembre s’inicien les Jornades de 
Tardor contra la violència vers les dones

Dies festius de l’any 2016
 1 de gener  Cap d’any 
 6 de gener  L’Epifania del Senyor
 25 de març  Divendres Sant
 28 de març  Dilluns de Pasqua
 11 d’abril  Festa local de Sant Feliu
 1 de maig  Festa del Treball (diumenge)
 16 de maig  Dilluns de Pasqua Granada
 24 de juny  Sant Joan
 15 d’agost  Assumpció de la Verge
 11 d’octubre  Festa local de Sant Feliu
 12 d’octubre  Dia de la Hispanitat
 1 de novembre  Tots Sants
 6 de desembre  Dia de la Constitució
 8 de desembre  La Immaculada Concepció
 25 de desembre Nadal (diumenge)
 26 de desembre  Sant Esteve
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La Biblioteca Montserrat Roig tancarà per obres a 
finals de novembre

A finals de novembre tancarà les portes temporalment 
l’edifici de la Biblioteca Montserrat Roig amb motiu de l’inici 
dels treballs de remodelació de l’equipament. Tot i que 
l’edifici es mantindrà tancat mentre s’executin les obres, 
s’habilitarà el servei de biblioteca de manera provisional a la 
Torre del Roser i en un local proper a aquest espai, ubicat 
al carrer de Joan XXIII. L’activitat de la Biblioteca s’aturarà 
únicament durant, aproximadament, un mes i mig coincidint 
amb les tasques de buidatge i trasllat dels 40.000 volums 
que hi ha emmagatzemats a l’edifici. 

Equipaments Esports

Les obres, d’uns 10 mesos de durada, permetran 
reorganitzar els espais i adaptar els serveis de la Biblioteca 
a les noves necessitats tecnològiques. El projecte de millora 
s’ha fet respectant la singularitat de l’edifici i buscant fer-lo 
més sostenible. La reforma preveu redistribuir els espais 
interiors per guanyar metres quadrats i tenir més llum a 
l’interior. També s’ha tingut en compte l’adaptació de l’espai 
a les actuals normatives de seguretat. A més, la Biblioteca 
incrementarà la superfície en més de 800 m2 en ocupar 
la planta del semisoterrani, espai on es trobava l’Arxiu 
Comarcal, que s’ha traslladat al Centre Cívic Mas Lluí.

Prop d’una vintena 
de premiats a la
14a Nit de l’Esport

Els clubs presenten els seus equips per a 
la temporada 2015-2016

En el marc de la 14a Nit de l’Esport, celebrada el 3 d’octubre a 
la Sala Ibèria, es van lliurar els premis als esportistes i equips 
locals més destacats de la temporada 2014-2015. També 
es van atorgar mencions especials com a reconeixement a 
la trajectòria o les fites aconseguides durant la temporada 
passada per diferents esportistes de la ciutat.

Consulteu la llista de premiats a www.santfeliu.cat/esports

El Club Natació Sant Feliu (CNSF) va fer el 19 
de setembre la presentació dels equips de competició. 
L’acte, que es va celebrar a les instal·lacions del Complex 
de Piscines, va aplegar els 215 esportistes que competeixen 
en el club, ja sigui en natació o en waterpolo. Els reptes 
esportius més importants de l’entitat són la participació 
del primer equip absolut de waterpolo, tant masculí com 
femení, en la màxima categoria estatal. La consolidació de 
l’equip de natació en la màxima divisió catalana també és un 
dels reptes que marcaran la temporada. Un altre dels grans 
objectius del club és seguir la tasca de formació i capacitació 
dels esportistes dels equips de base perquè en el futur siguin 
jugadors i jugadores dels primers equips.  
 

El Club Handbol Sant Llorenç va presentar el 24 
d’octubre els 19 equips de l’entitat en un acte celebrat al 
Pavelló Municipal d’Esports Andrey Xepkin. Els 235 jugadors 
i jugadores que practiquen l’handbol en diferents categories 
es van fer la fotografia oficial conjunta per donar la benvinguda 
oficial a la temporada. I és que el Club Sant Llorenç fa 
dues temporades que aconsegueix fites destacades. El 2014 
el primer equip va pujar a Segona Catalana i el 2015 la 
temporada va acabar amb l’ascens a Primera Catalana, un 
resultat històric. Entre els reptes per a aquesta temporada 
destaca la permanència a Primera Catalana, en el cas del 
sènior A masculí, i la voluntat de seguir endavant en la resta 
de categories. L’entitat també es marca com a objectiu 
seguir potenciant l’handbol femení.

C/ Joaquim Monmany, 11 bx 3a 
Sant Feliu de Llobregat · Tel. 936 662 566 
reyre.serviciotecnico@gmail.com

Instal·ladors autoritzats
Reparacions d’electrodomèstics

Oferta Caldera
de condensación 
desde 1.600 €

Certificado incluido

La Peña Recreativa de Sant Feliu va fer l’acte de 
presentació del planter el diumenge 1 de novembre al camp 
de futbol de Falguera. L’entitat va començar la temporada 
amb un total de 250 jugadors distribuïts en 16 equips, 15 de 
futbol i un de futbol sala. El principal objectiu per a aquesta 
temporada és que els equips pugin de categoria i fer que la 
Peña sigui una entitat forta. A banda dels èxits esportius, 
els principals reptes del club són “promoure la pràctica del 
futbol i del futbol sala, no donar un partit per perdut, lluitar i 
defensar els colors de l’entitat i fer-ho sempre sota el lema 
del joc net”, segons explica el president de l’entitat, Vicente 
Toledano.
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Lídia Muñoz Cáceres
Portaveu del Grup Municipal
d’ICV-EUiA

Estos primeros meses de gobierno de ICV-EUiA/PSC están 
dando sus primeros resultados en el ámbito social. El objetivo 
de este gobierno de izquierdas y de progreso es priorizar el 
rescate social, estar cerca de las personas con problemas 
y utilizar todos los medios a nuestro alcance en su ayuda. 
Hemos congelado tasas e impuestos, se ha suprimido la 
tasa por la tenencia de animales de compañía, la tasa para 
contraer matrimonio en el Ayuntamiento; revisaremos la 
tarifación social y la teleasistencia, el IBI se pagará lo mismo 
que en el 2015. Estamos a la espera de la resolución judicial 
del Tribunal Supremo del Estado con relación al IBI aplicado 
en el 2014. El compromiso del actual gobierno es aplicar la 
sentencia cuando llegue. Se han ampliado las partidas para 
más bonificaciones en becas comedor y para ayudas a las 
familias con problemas en la vivienda y para el pago de los 
recibos de electricidad, gas y agua.

Por primera vez se hacen talleres en los barrios, para 
explicar los presupuestos del 2016, explicando las 
diferentes partidas de ingresos y gastos. Los vecinos 
podrán participar, presentando propuestas para la mejora 
de sus barrios en tres ejes estratégicos: supresión de 
barreras arquitectónicas, mobiliario urbano y mejoras en la 
aceras y votarlas, con una inversión total de 400.000 euros, 
“Inversiones participativas”.

Un gobierno de izquierdas y de progreso es, también, lo 
que necesitamos en el Gobierno del Estado, y tenemos la 
oportunidad de conseguirlo, echando, este próximo 20 de 
diciembre al PP del gobierno, echar a un partido que no 
ha cumplido ni una sola de sus promesas electorales, que 
con la excusa de la crisis ha recortado y privatizado según 
su ideología, pero no por el bien de todos los españoles. 
El 20-D tenemos la oportunidad de derogar la reforma 
laboral que ha traído precariedad y pobreza a millones de 
personas, derogar la ley Wert, preservar la educación, la 
sanidad, acabar con las puertas giratorias, con la corrupción 
y solucionar de una vez por todas el problema territorial 
a través de un sistema federal que dé respuesta a las 
necesidades de Catalunya.

Tenemos todo el derecho a tener un gobierno honrado, 
para el cual su prioridad sea el bienestar de los ciudadanos 
y no sus propias prebendas o las de sus partidos o que 
pretendan seguir en el poder para ocultar su corrupción.

Seguro que el próximo 20-D, lo conseguiremos.  

Lourdes Borrell Moreno 
Presidenta del Grup Municipal del PSC

Pressupost 2016: més informació,
més participació i més rescat social

Un gobierno de izquierdas y de progreso 

Aquest mes de novembre s’aprovaran els primers 
pressupostos del govern d’esquerres que encapçala ICV-
EUiA. Els primers pressupostos d’un mandat en què se 
celebrarà el 40è aniversari d’ajuntaments democràtics, 
un període en què els ens locals han liderat el progrés i 
la millora de la qualitat de vida de les persones, sovint 
assumint aquelles competències que corresponien als 
governs de l’Estat o de la Generalitat i que aquests no han 
complert.

El pressupost incorpora novetats importants i són la mostra 
clara del rumb que assumim, tot destacant tres aspectes 
que considerem prioritaris:

1. Contingut social.
2. Informació més clara i amb més temps.
3. Primera experiència de pressupost participatiu.

1. Reforcem les polítiques de rescat social, ampliant 
substancialment les partides que es dediquen als plans 
d’emergència social, introduint nous conceptes, com el fons 
social de garantia pel dret a l’habitatge o l’increment d’ajuts 
vinculats a l’IBI, tot atenent a la prioritat de les polítiques 
de rescat de persones i famílies en risc d’exclusió social, 
i fent front a les retallades que el Govern de la Generalitat 
continua fent en qüestions com les escoles bressol o els 
menjadors escolars.

2. Millorem la informació, explicant en actes públics les 
línies generals del pressupost un mes abans –a diferència 
del mandat anterior, que es limitava a la celebració d’una 
única sessió informativa, dies abans del debat al ple 
municipal– amb el doble objectiu d’apropar a la ciutadania 
el coneixement sobre el seu contingut i provocar un debat 
sobre els recursos municipals i com s’han de gestionar.

3. Finalment hem iniciat un procés participatiu, que finalitzarà 
al mes de gener, sobre una de les partides importants del 
pressupost, les inversions en la millora de l’espai urbà. Un 
procés que va més enllà d’una simple declaració retòrica, 
i en què qualsevol persona podrà presentar les seves 
propostes. El procés finalitzarà en una votació vinculant, 
mitjançant la qual les obres d’estiu deixaran de ser una 
decisió exclusiva de l’Equip de Govern i seran decidides per 
la ciutadania.

www.santfeliu.cat/grupsmunicipals/icv-euia www.santfeliu.cat/grupsmunicipals/psc www.santfeliu.cat/grupsmunicipals/erc

L’opinió

Oriol Bossa i Pradas 
Portaveu del Grup Municipal d’ERC

Les nostres ordenances

En el darrer ple d’octubre es van aprovar inicialment les 
ordenances fiscals per al 2016 amb la nostra abstenció. 

Quan al Grup Municipal d’ERC vam debatre la nostra posició 
de vot, la pregunta que ens vam fer era si aquestes eren 
unes ordenances que hauríem pogut presentar nosaltres en 
el cas de governar. La resposta va ser que no, que en moltes 
qüestions no s’hi haurien assemblat. 

Abans de fer esment al fons és pertinent analitzar la forma 
en el procés de gestació d’aquestes ordenances. A ERC 
som crítics en com ha esdevingut aquest procés. Un procés 
circumscrit únicament en els responsables econòmics de 
l’Ajuntament. Ni ciutadania ni oposició hem tingut gaires 
oportunitats de debatre quines ordenances ens calen. 
El temps de marge per estudiar a fons l’abast de totes 
les modificacions ha estat molt estret, i insuficient per 
fer un estudi rigorós que ens permeti plantejar propostes 
alternatives. Si bé entenem les dificultats d’aquest primer 
any de mandat, recollim el guant llançat pel govern i 
esperem que l’any vinent es generi un procés que permeti 
uns debats molt més amplis.

Pel que fa al fons, des d’Esquerra crèiem i creiem que 
encara hi ha marge per plantejar unes ordenances encara 
més progressives, més justes i que tinguin en compte les 
capacitats econòmiques dels santfeliuencs i santfeliuenques. 
Menció a part són els dubtes que ens genera el nou tipus 
de gravamen de l’IBI establert per compensar la baixada del 
valor cadastral permesa pel Ministeri d’Hisenda. Conscients 
com som que aquest impost representa el 50% d’ingressos 
de l’Ajuntament, ens genera dubtes que ara sigui la mesura 
idònia.

Per tot això, ERC es va abstenir en la votació per aprovar 
les ordenances fiscals del 2016. Una abstenció que anirà 
acompanyada d’unes al·legacions a aquestes ordenances 
que en els propers dies presentarem. Al·legarem perquè 
creiem que encara hi ha marge per intentar que les 
ordenances tinguin en compte criteris més redistributius i 
progressius.

F. Xavier Alegre Buxeda
Portaveu del Grup Municipal de
Ciutadans

Y ahora con el PSC en el gobierno
municipal… se nos vuelve a subir el IBI

¡Qué lejano nos queda ya aquel mes de mayo de 2015! Por 
aquel entonces el PSC todavía proponía en su programa 
electoral no sólo retornar el IBI cobrado ilegalmente en 2014 
sino además en mantener el tipo en el mandato 2015-2019. 
Se puede todavía comprobar en http://stfeliull.socialistes.
cat/noticia/50-propostes-pel-sant-feliu-del-futur, puntos 30 
y 31.

Cuatro meses en el equipo de gobierno (en el que el PSC 
capitanea la concejalía de hacienda) han acabado por 
demostrar, hasta a los más convencidos, la realidad de los 
hechos: una tras otra las promesas de la campaña del PSC 
se están incumpliendo de forma sistemática. Éste es el 
precio que este partido está pagando para alcanzar, de la 
mano de ICV, el gobierno municipal. 

En el último pleno municipal, con el apoyo de los podemitas 
de Junts, la aquiescencia cómplice de ERC y CDC y 
la indiferencia de Veïns, ICV y particularmente el PSC 
escenificaron la penúltima escena de trilerismo político: 
decir a los ciudadanos de Sant Feliu que el IBI se congela 
porque seguiremos pagando lo mismo en 2016 que lo que 
pagábamos en 2015.

Falso de toda falsedad. Han subido el IBI puesto que el valor 
catastral de los bienes urbanos en nuestra ciudad ha bajado 
un 18%. La verdad es terca, aunque el PSC se empecine 
en maquillarla: si pagamos lo mismo por una cosa que vale 
menos... entonces es que alguien ha modificado el tipo del 
IBI actual. Y así ha sido, puesto que pasa del 0,535% para 
el 2015 al 0,652% para 2016. La calculadora no engaña: el 
equipo de gobierno nos ha incrementado el tipo del IBI un 
21,9%. Lo miren como lo miren, ésta es la terca realidad. A 
la mentira se ha sumado finalmente la manipulación.

Ahora asistiremos a la demagogia habitual: le dirán que lo 
hacen por usted. No les crean. Todos los ciudadanos nos 
hemos ajustado el cinturón en época de crisis y hemos 
adaptado nuestros gastos a un contexto de menos ingresos. 
Haría bien el ayuntamiento en tomar ejemplo y hacer lo 
mismo. Y es que para salir de la crisis hay que reducir la 
presión fiscal a las clases medias y trabajadoras.

Señora Borrell y señor Rañé: incrementar el tipo del IBI no 
es, evidentemente, lo que Sant Feliu quiere y necesita. Sin 
embargo prefieren seguir el principio marxista (de Groucho 
Marx, claro) que dice que “estos son mis principios... y si no 
le gustan, tengo otros”.

www.santfeliu.cat/grupsmunicipals/cs
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Elisabet Ortega Robles
Portaveu del Grup Municipal del PP

Cambiar para seguir igual

Transcurridos más de 100 días de la constitución del 
Ayuntamiento y tras el cambio de equipo de gobierno vemos 
que las cosas siguen igual en Sant Feliu. El Partido Popular 
ha aprobado en el Congreso de los Diputados la Ley de 
Presupuestos incluyendo una bajada del 18% en el valor 
catastral de los inmuebles de Sant Feliu. El Gobierno siendo 
consciente de la realidad de la depreciación de los pisos ha 
corregido esta desviación, y de nuevo como si del día de 
la marmota se tratara, nos encontramos que el equipo de 
gobierno de Sant Feliu no piensa hacer llegar esta bajada 
de valores a los bolsillos de los contribuyentes volviendo a 
subir el tipo impositivo del IBI.

Al igual que hicimos en febrero de 2014 hemos votado en 
contra de esta subida que evitará que paguemos un recibo 
justo y adecuado a la nueva realidad que la crisis económica 
nos ha dejado. Más grave aún si cabe esta vez, ya que 
tenemos un IPC negativo. Lo más sorprendente de todo es 
encontrarnos al PSC presentando una medida que criticó 
muy duramente cuando estaba en la oposición. Nosotros 
seguiremos defendiendo lo mismo, una bajada del tipo 
impositivo del IBI al mínimo legal de 0,4. El dinero es mejor 
que lo tengan las personas en el bolsillo para decidir en qué 
gastarlo.

Aunque seremos muy críticos con la gestión económica 
que vamos a sufrir los santfeliuenses queremos felicitar 
públicamente la eliminación de la tasa por tener perro. Éste 
era un punto que llevábamos nosotros en el programa ya 
que era una tasa totalmente recaudatoria.

Queremos que nuestros impuestos sean justos y que éstos 
se vean reflejados en nuestra ciudad y actualmente no es 
así. Lo que necesita una ciudad como Sant Feliu es tener 
las calles limpias y en buenas condiciones. Una buena 
iluminación con la garantía que no se queden calles a 
oscuras cada dos por tres. Una gestión eficiente y eficaz es 
lo mínimo que se puede exigir a los gobernantes y eso es 
lo que vamos a hacer desde la oposición constructiva que 
siempre nos ha caracterizado.

El equipo de gobierno presentó en el Pleno Municipal las 
Ordenanzas y Precios Públicos para el año 2016 siguiendo 
unos criterios y objetivos totalmente continuistas.

Veïns per Sant Feliu votó en contra del incremento real 
de los impuestos,  motivando nuestro desacuerdo con los 
razonamientos siguientes: 

El “mantenimiento” de los impuestos es un grave desacierto. 
Aprobar subidas por encima del IPC es un golpe bajo a 
la confianza de los ciudadanos y una muestra de poca 
capacidad en la gestión municipal. 

Nuestros conciudadanos, familias, comerciantes, pequeños 
empresarios… venimos sufriendo menores ingresos desde 
hace años, situación que va a continuar, por lo que 
corresponde exigir a los responsables municipales construir 
un Ayuntamiento más austero en lo económico y más 
centrado en las prioridades y en los problemas esenciales. 
Veïns considera que la reducción de los impuestos es posible 
y necesaria si se ajustan y controlan mejor los gastos. 
 
La reducción del 18% en los valores catastrales ha sido una 
actuación valiente y acertada, de la cual Veïns nos sentimos 
promotores. La medida permite ir corrigiendo los grandes 
desequilibrios de los valores catastrales originados tras los 
años del falso crecimiento. Pero esta acertada actuación 
queda totalmente empañada cuando el tipo del gravamen 
lo suben para compensar la bajada catastral, con lo cual el 
recibo apagar no tendrá reducción en un año de importante 
deflación.

Desde Veïns per Sant Feliu continuamos manifestando 
que el tema del IBI continúa siendo una reivindicación 
sentida, manifestada y apoyada por una gran mayoría 
de santfeliuenses. Consideramos que la bajada de los 
valores catastrales del 15% hace dos años y la actual del 
18% ha sido una importante victoria de la larga lucha que 
orientó y dirigió la Comisión Ciudadana. Este equipo de 
gobierno ha perdido una gran oportunidad de corregir los 
errores pasados al no ajustar a la baja el tipo de gravamen. 
Recordamos una vez más, que la sentencia y el Contencioso 
Administrativo tendrá resoluciones a corto plazo y éste era el 
momento adecuado de apostar por la solución.     

L’opinió

Luis Serrano Cuadra
Portaveu del Grup Municipal de Junts 
per Sant Feliu

Silvestre Gilaberte Herranz
Portaveu del Grup Municipal de Veïns 
per Sant Feliu

“Los sin voz” - “Habla que yo te vea”, 
Sócrates

¿Por qué votamos NO a la subida de los 
impuestos municipales?

Tenemos en nuestra sociedad algunos colectivos sin voz y 
otros que no pueden alzarla por los prejuicios. 

Con esto quiero explicar que uno de los colectivos sin voz 
son nuestros amigos los animales. Estos seres que nos dan 
su amor sin esperar nada a cambio y que viven sin hacer 
daño. Los animales, como seres sensibles al dolor y al 
sufrimiento físico y psíquico, con el derecho natural a vivir 
de acuerdo con sus características biológicas, deben ser 
especialmente defendidos y protegidos por el conjunto de 
la sociedad y por las propias instituciones. 

En la medida en que los seres humanos podemos hacer 
juicio de valor sobre nuestros actos, estamos obligados 
moralmente a tratar de evitar el dolor ajeno, sea humano 
o no. Por estos motivos en septiembre presentamos una 
moción en colaboración con las entidades animalistas de 
nuestro territorio, que al final retiramos, con el único fin de 
trabajarla con mucha más profundidad. 

El otro colectivo al cual defiendo personalmente que tiene 
voz, pero el miedo al prejuicio social hace que no se oiga, son 
los LGTB (Lesbianas, Gay, Transexuales y Bisexuales). “El 
qué dirán”, “No soy normal”, “Mi familia no me va aceptar”… 
son frases que actualmente continuo escuchando. Como 
muchos sabéis el 25% de mi salario como regidor lo dono 
a la asociación Violeta. Asociación LGTB que nace con la 
idea de establecerse en nuestra ciudad y expandirse. Es la 
primera asociación LGTB en nuestra comarca. Normalmente 
este tipo de asociaciones se encuentran en Barcelona, 
centralizando mucho el tema de consultas psicológicas, 
pruebas VIH, asesoramiento, LGTBfobia… 

Quiero hacer llegar la voz de los sin voz. La desigualdad y 
las injusticias de los sin voz. Vamos a continuar trabajando 
para eliminar los prejuicios y hacer de nuestra ciudad, 
comprensiva, sin prejuicios y sensible. ¡Que ya lo es! Pero 
vamos ser más, vamos a ser el ejemplo de nuestros vecinos. 

¡Hablad que Sant Feliu os escucha!

www.santfeliu.cat/grupsmunicipals/pp www.santfeliu.cat/grupsmunicipals/jsfwww.santfeliu.cat/grupsmunicipals/ccveins

En el ple del mes d’octubre l’Equip de Govern actual ICV-
EUiA i PSC va portar a aprovació les Ordenances fiscals per 
al 2016, les novetats dels anys anteriors són poques però 
crec que prou significatives.

La primera és el fet de no haver presentat conjuntament 
també el pressupostos del 2016; per a nosaltres és un greu 
error polític, perquè no se’ns pot dir “aquestes són les tarifes 
i voteu-me a favor”, sense saber quin import s’hi recaptarà i 
què farem amb aquests diners. És com si ens volen vendre 
un producte i et diuen compra i no saps ni el preu total, ni 
les característiques ni per a què serveix. Segur que ningú el 
compraria per tant...

Quan ja es porten més de 100 dies de govern i sobretot 
quan la pràctica totalitat dels regidors ja ha estat al govern, 
no s’hi val el “no hem tingut temps, és que les eleccions...”. 
El que cal és treballar per la ciutat per complir les seves 
obligacions. Faltaria més!

La segona és respecte l’IBI i la plusvàlua. S’ha reduït el valor 
dels immobles en un 18% i es modifiquen els tipus d’aquests 
impostos perquè la recaptació no es vegi afectada, és a 
dir, pagarem el mateix que el 2015. Nosaltres, que tenim 
la mateixa posició estant al govern com ara que estem a 
l’oposició, d’entrada no ho veiem malament, però respecte 
la plusvàlua no hi estem d’acord, ja que en situacions 
semblants vàrem optar per fer que aquest impost quedés 
reduït i per tant quan venguessis o heretessis un immoble 
et costés un 18% menys. Això és una diferència, entenem 
que significativa, respecte la política fiscal que vàrem marcar 
quan érem al govern en el mandat anterior.

La tercera és la supressió de la taxa d’animals, representa 
només 18 mil € de victòria per al PSC, mentre que la seva 
renúncia de programa electoral incomplint el manteniment 
del tipus de l’IBI en els 4 anys, que aquest any puja un 28%, 
són 2,5 milions € d’engany als seus votants.

Per tant, a la pregunta que ens vàrem fer de si serien aquestes 
les nostres ordenances fiscals, hem de dir que tot i no estar 
molt lluny no ho serien, i per tant el nostre vot no podia 
ser favorable i com que les distàncies no són insalvables, 
hem optat per l’abstenció en el benentès que volem deixar 
oberta una porta al diàleg per convicció i responsabilitat 
en tot el que sigui bo per a Sant Feliu, i esperem que en el 
proper mes es pugui concretar en uns bons pressupostos a 
partir de la suma no només de les propostes de l’Equip de 
Govern, sinó que recullin les millores que els proposarem.

Rosa Maria Martí Jodar
Portaveu del Grup Municipal de CDC

Ordenances fiscals

www.santfeliu.cat/grupsmunicipals/cdc
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anys s’estarà un parell de mesos al 
cinema i després volem portar-la als 
centres cívics dels diferents barris de 
Sant Feliu. També hem preparat una 
petita publicació. A més, personalment 
em faria il·lusió fer una trobada amb 
tota aquella gent que ha tingut un 
vincle amb el CineBaix.

Com ho heu fet per mantenir viu 
l’interès del voluntariat tot aquest 
temps? 
Al principi la composició del voluntariat 
tenia un percentatge molt alt de joves i 
ara hi ha més gent de mitjana edat cap 
amunt. Vam arribar a ser 40 persones 
d’una forma molt estable i ara ens 
movem en una vintena de voluntaris. 
Suposo que necessitarem un relleu 
generacional però que ens en sortirem 
perquè hi ha gent prou capaç i potent.

Els socis i els espectadors són l’altre 
puntal del CineBaix. Hi ha hagut 
evolució al llarg d’aquests 10 anys?
Vam començar amb uns 200 socis i 
ara en tenim més de 400. Hem vist 
que va creixent el cercle d’influència 
i que hem anat incorporant socis de 
Sant Just Desvern, Joan Despí, Molins 
de Rei, Pallejà, Torrelles... De fet, que 
se’ns conegui és un punt que hem de 
treballar. Pel que fa als espectadors, 
tenim una mitjana de 1.200 per 
setmana. 

El cinema més comercial conviu 
amb el d’autor a CineBaix. És 
imprescindible aquest binomi per 
subsistir? 
Ens podríem haver dedicat només a 
projectar cinema d’autor i en versió 
original però venia poca gent i a la 
llarga el projecte no hauria estat viable. 
Com que tenim 6 sales, vam veure 
que podíem destinar una sala de 360 
butaques a cinema comercial i al costat 

Fa 10 anys les persones que vau 
engegar el CineBaix confiàveu en 
complir una dècada? 
El primer conveni que vam firmar amb 
l’Ajuntament va ser per 9 mesos i ens 
semblava que era un període molt curt. 
Recordo que un regidor ens va dir que 
amb 3 mesos en tindríem prou. Aquell 
comentari em va quedar gravat i el cert 
és que al cap de 3 mesos hi va haver 
una crisi forta, però ens en vam sortir. 

Què va ser prioritari en els inicis de 
CineBaix?
El primer de tot va ser estabilitzar la 
tecnologia i vam tenir la sort de veure 
que havíem de mantenir els aparells 
que teníem i apostar per la digitalització 
perquè era el futur.

En quins termes valoreu aquests 10 
anys: supervivència o consolidació? 
A mi sempre em diuen que sóc 
excessivament optimista però crec 
que és un projecte consolidat. Estem 
molt contents perquè hem aconseguit 
la reconversió tecnològica i l’estabilitat 
de l’equip humà. Ja tenim 2 persones 
contractades, el manteniment es 
fa en línia, tenim transportistes que 
van a buscar les pel·lícules i estem 
a punt d’informatitzar la taquilla. La 
digitalització ha permès automatitzar 
feines i descarregar els voluntaris. 
Abans hi havia 3 persones a les cabines 
i ara hi ha 1 persona que també fa de 
porter i, de vegades, de taquiller. 

Com heu concebut la celebració de 
l’aniversari?
El tret de sortida va ser el 4 de novembre 
i al llarg de l’any anirem fent més coses. 
Tenim previst fer l’activitat “10 anys,10 
pel·lícules” i volem que cada programa, 
o sigui l’òpera, el cinema infantil o els 
documentals, faci la seva celebració 
especial. A més, l’exposició dels 10 

Entrevista Xavier Bachs | president de l’Associació CineBaix

“El CineBaix és un projecte consolidat perquè hem aconseguit 
la reconversió tecnològica i l’estabilitat de l’equip humà” 

tenir una sala més petita dedicada al 
cinema d’autor. Aquest equilibri ens 
permet fer cinema d’autor, en versió 
original i també fer òperes i ballets, El 
Documental del Mes, etc.

Enguany La Mostra de cinema enceta 
una nova etapa. Per què la fusió 
entre cinema àrab i llatinoamericà? 
La Mostra va néixer com a mostra de 
cinema àrab i mediterrani i després 
la vam ampliar amb el cinema del 
Pròxim Orient. Ara hem vist que la 
podíem fusionar també amb el cinema 
llatinoamericà i hem decidit posar el 
nom genèric de La mostra perquè més 
endavant tenim la il·lusió d’obrir la 
porta al cinema africà i asiàtic. 

El CineBaix rep ajudes o subven-
cions?
El percentatge de subvencions de 
CineBaix no arriba al 9%, comptant 
que tenim ajudes de l’Ajuntament de 
Sant Feliu i d’Europa Cinemas. 

Després de la digitalització i les 
millores a les sales, queda alguna 
reforma pendent?
Sí, la renovació de les butaques de 
les sales 3 i 6 i l’accessibilitat, tema 
que estem negociant amb l’Ajuntament 
perquè hem d’aconseguir instal·lar un 
ascensor. 

Us han demanat consell altres 
cinemes de barri, veritat?
Alguns cinemes ens han demanat que 
els expliquem la nostra experiència. 
Som socis fundadors de CineArte, una 
xarxa de sales sense ànim de lucre 
que aplega cinemes que tenim la 
vocació de projectar cinema d’autor 
o independent. Ens ajudem entre tots 
i intentem que a través de la nostra 
experiència puguem seguir avançant. 

Kaleidoscopi Sant Feliu Les entitats preparen la Setmana 
de la Discapacitat

Agrupació de Recerca i
Estudis de Sant Feliu de
Llobregat (ARES)

www.kaleidoscopi.org

info@kaleidoscopi.org

Tel. 610 610 986 (Quim Pahissa)
Ateneu Santfeliuenc (Vidal i Ribas, 23-25)
ares.santfeliu@gmail.com

L’Associació Kaleidoscopi Sant Feliu es va fundar aquest 
estiu i té com a objectiu apropar les humanitats a tots els 
públics. La formem professionals del món de les humanitats 
que volem innovar els formats de comunicació cultural, 
trencar amb els llenguatges i els canals academicistes 
perquè s’estableixi un diàleg actiu entre la cultura i la 
ciutadania de Sant Feliu, tot això sense renunciar a la 
qualitat dels continguts. També cerquem les connexions 
entre allò local que ens envolta i allò comarcal, nacional o, 
fins i tot, universal.  Us proposem activitats, tallers, itineraris, 
xerrades, exposicions o cursos en què es barregen l’art, la 
història, la filosofia, la literatura o el teatre.

Del 27 de novembre al 3 de desembre se celebra a Sant 
Feliu una nova edició de la Setmana de la Discapacitat, 
amb l’objectiu de sensibilitzar la ciutadania sobre les 
qüestions associades a aquest col·lectiu de persones. La 
Setmana, organitzada per diverses entitats que treballen en 
l’àmbit de les persones discapacitades amb la col·laboració 
de l’Ajuntament, el Complex Municipal de Piscines i el 
Voluntariat de Sant Feliu, inclou tallers, sortides culturals, 
espectacles, actes literaris, activitats esportives i actuacions 
musicals, entre altres propostes.
Més informació a: www.santfeliu.cat

Amb més de 30 anys de trajectòria, l’Agrupació de Recerca 
i Estudis de Sant Feliu (ARES) es dedica a la defensa i 
conservació del patrimoni natural, arqueològic i arquitectònic 
de la ciutat. Disposa de dues seccions de treball: una 
d’arquelogia i una de medi natural, la qual es centra en la 
vegetació i els bolets.

L’entitat organitza accions relacionades amb el patrimoni 
i ha participat activament en les diferents edicions de la 
Setmana del Patrimoni de Sant Feliu. Una de les activitats 
amb més tradició  és l’Exposició de bolets de Collserola, 
que enguany celebra la 29a edició. 

Actualment més d’una dotzena de persones estan vinculades 
a l’entitat, que té la seu a l’Ateneu Santfeliuenc.

L’entrevistaEntitats amb veu

Xavier Bachs xerra pels descosits i adorna les respostes 
amb anècdotes que titlla de “batalletes”, probablement 
influenciat pel seu passat com a professor de secundària, 
tecnòleg i filòsof. Nascut a Barcelona però santfeliuenc des 
de fa 30 anys, en fa 3 que presideix l’Associació CineBaix, 
tot i que ha estat vinculat a l’entitat des que van tenir lloc 
les primeres mobilitzacions per evitar el tancament de l’an-
tic Cinema Guinart. En aquella època estava lligat al mo-
viment antiglobalització i de seguida es va unir a la causa, 
convençut que un altre món era possible i que el cinema es 
podia gestionar d’una manera diferent. Avui, jubilat i amb 
67 anys, segueix invertint un munt d’hores a tirar endavant 
el CineBaix, on ha fet una mica de tot.  

Un món de poesia,
l’App de Joana Raspall

Llegiu la versió completa de l’entrevista a
www.santfeliu.cat/butlleti/entrevista

Aplicació per a mòbils i tauletes adreçada als 
infants d’entre 6 i 11 anys per reviure l’obra 
de la poetessa a través del joc.

Campanya de micromecenatge fins al desembre

Participa en aquesta aventura interactiva i didàctica fent 
una aportació al projecte 

http://www.unmondepoesia.cat/

Amb la col·laboració de:
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C/ Santiago Rusiñol, 5  |  Sant Feliu de Llobregat

Tel. 93 666 26 07  |  contacto@armfinques.com

armfinques.com

Només el rigor ens permet 

oferir un servei eficaç i de 

qualitat. Si no vol perdre el 

temps ni córrer riscos.

Truqui’ns!

VENDA I LLOGUER DE PISOS

Coneixem Sant Feliu,
som d’aquí, treballem aquí.

Sant Feliu de Llobregat
Joan Batllori, 2-4
Frederica Montseny, 23

Telèfon lliure
HISENSE U939
Dual Core 1,3 GHz
Android 4,2
Memòria 512 MB
DUAL-SIM 

Telèfon lliure
SAMSUNG
J 5 J500
Quad Core 1,2 GHz
Android
RAM 1, 5 GB
Càmara 5MPX

TV FULL HD
TELEFUNKEN
DOMUS22E 22”
LED, HDMI, USB
Matroska
Multimedia Player
HPEG4 VIdeo

TV CURVED FULL HD
SAMSUNG J6300 55”
Procesador Quad Core, 4 HDMI, 3 USB,
Wi-Fi directe, Mega contrast, Smart TV,
Sceen Mirroring, Clean view

Telèfon lliure
SAMSUNG S6 EDGE+

Octa-Core 2,5 - 1,5  GHz
Android 5.1, RAM 4 GB

Càmara 16 MPX

ELECTRODOMÈSTICS, PREU I SERVEIS

Molins de Rei
Rafael Casanovas, 18

Sabadell
Avda. Matadepera, 1

Magatzem Molins de Rei
Polígono Indrustial Riera del Molí
Riera de Vallvidrera, 7 nave 4

Tel. 93 666 95 95  |  atencionalcliente@pemagaifill.com   |   www.pemagaifill.com
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